
Conte: Chciałem mieć De Rossiego w Juventusie
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Trener reprezentacji Włoch, Antonio Conte, udzielił wczoraj wywiadu

dla Sky Sport, w którym zdradził m.in., iż chciał sprowadzić do Turynu

Daniele De Rossiego.

 

- De Rossi jest jednym z tych graczy, którzy odczuli bardzo rozczarowanie po

eliminacji w pierwszej rundzie Mundialu. Ze swojej strony znalazłem u niego wielkie

pragnienie i wielkie przywiązanie do barw drużyny narodowej. Jest przykładem dla

młodszych. W naszej grupie jest 5-6 doświadczonych graczy, takich jak on. Mam

nadzieję stworzyć właściwą mieszankę doświadczenia i młodości, aby być

konkurencyjnym na Euro. Chciałem go mieć w pierwszym sezonie w Juventusie.

Próbowałem sprowadzić go do Turynu, ale on zawsze myślał o Romie. Zawsze

widział Romę jako jedyny włoski zespół.
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